
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 20/04/2021 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
  Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
Κωνσταντίνου Μπούμπα, Βουλευτή Σερρών 

 
 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Μεταφορά κονδυλίων για τους επιλαχόντες των Σχεδίων Βελτίωσης 

προκήρυξης για το 2018, του μέτρου “4.1.1” από το Πρόγραμμα Αγροτικής 
Ανάπτυξης (“ΠΑΑ”)» 

 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ανάρτηση σε ιστοσελίδες του διαδικτύου, τη μεταφορά κονδυλίων για τους 

επιλαχόντες των Σχεδίων Βελτίωσης της προκήρυξης για το 2018, του μέτρου «4.1.1» 

από το “ΠΑΑ” ζητά με υπόμνημα η συντονιστική επιτροπή αγροτών Κεντρικής 

Μακεδονίας. Παρόλο που διαφαίνεται ότι, το Υπουργείο σας είναι αρνητικό, η 

Συντονιστική Επιτροπή Αγροτών Κεντρικής Μακεδονίας τονίζει ότι: «…πρέπει να 

μεταφερθούν όλα τα κονδύλια από τα 3 εναπομείναντα προγράμματα από το 

απερχόμενο ΠΑΑ, τα οποία φτάνουν να καλύψουν όλους τους επιλαχόντες…» και 

ζητούν να μην προκηρυχτούν αυτά τα τρία προγράμματα. Οι επιλαχόντες αποτελούνται 

από διάφορες κατηγορίες, όπως βοοτρόφοι, καλλιεργητές φυτών μεγάλης καλλιέργειας 

αλλά και πολλοί νέοι αγρότες (ποσοστό που εκτιμάται στο 25%) των τελευταίων δυο 

προκηρύξεων. Η συντονιστική επιτροπή, επίσης, προτείνει από το υπάρχον «ΠΑΑ» να 

λάβει χώρα σχετική μεταφορά χρημάτων σε σύνολο ύψους 150 εκ. ευρώ, ως εξής: από 

το μέτρο «4.1.2» (αρδευτικά) 40 εκ. ευρώ, από το μέτρο «16» (Συνεργασία) 30 εκ. ευρώ 

και από το μέτρο «2.1» (γεωργικών συμβούλων) 80 εκ. ευρώ. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6163

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/4/2021



 
 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μελετήσετε και να υιοθετήσετε τα όσα περιέχονται στην ως άνω 
παραίνεση-αίτημα που προκύπτει από το υπόμνημα της συντονιστικής επιτροπής 
αγροτών Κεντρικής Μακεδονίας, προς όφελος των επιλαχόντων των Σχεδίων 
Βελτίωσης, της προκήρυξης του 2018 για το μέτρο «4.1.1», του «ΠΑΑ»; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

 

ΜΠΟΥΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




